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Efternavn: Vistisen
Fornavn: Anders Primdahl
Fødselsår: 1987
Erhverv: Juridisk konsulent

Parti: Dansk Folkeparti
Politiske poster pt: Landsformand DF Ungdom, medlem af Randers Byråd, medlem af 
regionsrådet Region Midtjylland og HBmedlem DF
Ønskes: Job som EUParlamentsmedlem

Hvis jeg var en grønsag så var jeg: porrer – strækker mig mod himmelen men med fødderne solidt
plantet i jorden. (Leek – reaching towards heaven, but my feet are grounded in the soil).
Hvis jeg var kornsort så var jeg: rug, kan godt virke lidt børstet, men fuld af gode kvaliteter. (Rye – 
might give an impression of being rough, but full of good qualities).
Hvis jeg var en frugt så var jeg: vindrue, en frugt, hvis smag og karakter er defineret ud fra, hvor i 
Europa, den har groet. (A grape, a fruit with taste and character defined by the European region 
where it’s been cultivated).

I år vil jeg dyrke:
a) Ingenting
b) En gammel sort
c) Noget helt andet, nemlig: karse, da jeg ingen have har. (Cress – I don’t have a garden).

EUs frøforordning:
a) Bør trækkes tilbage, den går helt galt i byen
b) Bør revideres, den er for bureaukratisk og snæver
c) Bør beholdes med nuværende ordlyd  den er perfekt!
d) Bør... EUs frøforordning?  den har jeg aldrig hørt om 

Stor mangfoldighed af grønsager, frugt og korn kræver:
a) Stort frirum uden for mange regler
b) En egen standard på lige fod med industriplanter 
c) Er egentlig ikke så vigtig

Hvem skal bestemme hvilke grønsags, korn og frugtsorter der skal kunne købes?
a) Myndighederne
b) Industrien
c) Forbrugerne

Koncentrationen på EUs frømarked er et omdiskuteret emne. 95% af grønsagssektoren: 
a) Kontrolleres af kun 5 firmaer
b) Kontrolleres af 10 firmaer



c) Kontrolleres af mere end 20 firmaer


